
Møtedato: 30.10.2023
Møtetidspunkt: 1615
Møtested: MNSU kontoret på Vilhelm Bjerknes hus
Tilstede: Lisa (leder), Adam (matematisk fagutvalg, STUT), Marie (biovitenskapelig
fagutvalg, SPSU), Karl (Astrofysisk fagutvalg, STUT), Alina (webansvarlig, PR, LAMU), Kheerty
(STUT), Kim (farmasøytisk fagutvalg), Nils (nestleder/AU), Melissa (kjemisk fagutvalg), Anna (vara
SPSU), Sunniva (fagutvalget ved Informatikk)

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

82 2023 Godkjenning av innkalling og referat V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Referat godkjennes og innkalling godkjent med bemerkninger.
Saksnummer på forrige forrige referat stemmer ikke og må rettes før publikasjon. Dato
var også feil, så må rettes.

83 2023 Valg av ordstyrer og referent V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Leder som ordstyrer og Alina som referent.

84 2023 Orienteringer O
Ansvarlig: Lisa
Behandling:
Astrofysisk fagutvalg: Sist møte utarbeidet de begrunnelse for nominasjonen til årets
foreleser. Ellers ikke noe å rapportere
Biovitenskapelig fagutvalg: Har hatt halloweenfest. Skal ha møte med
administrasjonen på torsdag.
Farmasøytisk fagutvalg: Har hatt fagkveld med Colgate og har hatt halloweenfest.
Fysisk fagutvalg: Ikke tilstede.
Geofaglig fagutvalg: Ikke tilstede.
Fagutvalget ved institutt for informatikk: Holder på med skapklipping, men mangler
en ansvarlig så det har blitt litt rot. Driver også å ferdigstiller kursevalueringer.



Kjemisk fagutvalg: Har hatt Livet etter studiene-arrangement med to
foredragsholdere. Prøvde ut catering fra Elvebredden, men fikk feilmerket wraps med
tanke på allergener. Det er ikke så bra.
Matematisk fagutvalg: Sosialkomiteen har fått til en hyttetur til tross for trang
økonomi. Fått bruke juss sin hytte.
Studentparlamentsrepresentant: Har vært møte. Nestleder Nils stilte. SPSU-ene var
veldig aktive. Circle U var innom med deres nyansatte studentstillinger. Fastsatte dato
for studentvalget neste år, det er 18-24 april. De har en sak om velferdstinget og
representanter dit. De har hatt problemer med å få folk til å stille på møtene, og har
derfor opprettet en delegasjon for deltakelse der. Det ble nevnt at studentutvalgene
burde være med der. Vi bør melde inn at også våre varaer bør være med.
STUT: Karl og Kheerty var på forrige møte.
Mye diskusjon om AI og lubbene (læringsutbyttebeskrivelsene). Er det hensiktsmessig å
investere i lubbene, eller bør man heller forbedre de individuelle foreleserne og deres
opplegg? Kunstig intelligens kommer opp igjen på neste møte, og vi
Ansettelsesutvalget: AU hadde et ordinært møte. Ingenting melde.
Økonomiansvarlig: Har tatt kurs.
PR-ansvarlig og web: Har oppdatert hjemmesiden i henhold til valg på allmøte, men
gjort det litt for tidlig så må fikse slik at vervene reflekterer den faktiske tilstanden frem
til semesterslutt. Må også laste opp signert protokoll fra allmøte til hjemmesiden.
Oppdatert vedtektene i henhold til endring vedtatt på allmøte. Må finne ut hvem som
har kontroll på Facebook-gruppen vår så vi kan kaste ut de som ikke hører til.
Bokskapsansvarlig: Ikke tilstede.
Nestleder: Har sendt innkalling til FULF, det tar plassen til neste møte i MNSU som da
utgår. Da vil opplegg rundt mer samkjørte datoer for allmøter i fagutvalgene bli
diskutert. Har kommunisert med studieadministrasjonen rundt kåring av årets
foreleser. Epostlister skal bli oppdatert med de nyinnvalgte personene etter allmøte.
Har også være med på podkasten til KURT, REAL læring.
Leder: Har vært med å fortelle vinneren av Årets foreleser om at hen har vunnet. Det
var veldig gøy. Hen ble veldig stolt og glad. Har hatt vellykket allmøte. Skal ha
Studentutvalg lederforum (SULF) denne uken. Vi har fått spørsmål om studenter til
valgkomité. Leder har meldt seg. Vi har hatt møte med fakultetet. Hovedsak var



eksamensform. MNSU opplever ikke at det er så mye bevegelse i denne saken. Vi vil
sende en formell henvendelse til fakultetsadministrasjonen om at denne saken
behandles i STUT.

85 2023 MNSU standpunkter O/D
Ansvarlig: Lisa
Behandling:

- Vi må få en god etisk vurdering av KI og ChatGPT/UiO-GPT inn i læringsmålene. Vi
går inn for å be USIT legge inn en plug-in for Wolfram Alpha i UiO-GPT. Da vil de
matematiske beregningene til UiO-GPT være riktige.

- Vi mener også at eksamener må i større grad teste det vi har lært,
læringsmålene. Vi opplever at de ikke i stor nok grad henger sammen med
undervisningen og obligene.

- Vi ønsker mindre obliger og mindre psykisk belastning.
- Vi ønsker større fleksibilitet for studentene i type innleveringer og arbeidsform.

EXPHIL0003, IN1020 og AST2000 er eksempler på fag som har ulike løp med ulike
læringsformer og grad av tilstedeværelse som studentene kan velge mellom. Det
er vi positive til. Mer av dette.

- De må ikke begrense tilgangen til digitale læringsmidler og ulike læringsformer
for å fremtvinge fysisk tilstedeværelse. De kan legge til rette for det, men bør ikke
tvinge. Dette tror vi er ineffektivt fordi de støter fra seg studenter, og saboterer
for studenter som av ulike grunner ikke møter fysisk. Vi skjønner at de vil at folk
skal komme og at vi er et campus-universitet, men vi har mer tro på insentiver
enn tvang. Prøv flere ulike tiltak. Vårt inntrykk er for øvrig at studentene nå i stor
grad har kommet tilbake i det omfanget man kan forvente.

- Vi ønsker kraftigere reaksjoner på forelesere som mobber. Noen studenter
opplever at negative handlinger fra forelesere ikke får konsekvenser.

86 2023 Eventuelt O/D
Ansvarlig: Lisa
Spansk Julebord: Nils snakker med dr. Erlend om sted. Alle tar med noe spiselig og
drikker. Følges opp i chatten for å lande dato med mer. Tentativ dato er 13.12.23.



IFI-problem: IFI har problemer med en viss person som forårsaker diskusjon med sin
tilstedeværelse på Ole Johan Dahls Hus. Studenter fra IFI orienterte.
KI på STUT: Det er ikke mulig å unngå bruk av KI. Ja, det kommer til å bli brukt til å jukse,
men bare hvis vi fortsetter å prøve studentene på den måten vi gjør det nå. Vi trenger å
endre måten vi har eksamener og hva vi ber studentene om. Vi må tenke nytt.
Eksempelvis kan vi gi i oppgave å skrive gode prompts, eller å kritisere svarene man får
fra KI. Bruke det aktivt til å lære kildekritikk. Se KI i kortene og forstå hva KI er. Den er
ikke så god til å ha meninger om ting, så det finnes oppgaver man kan gi i mange fag
hvor det vil være vanskelig å bruke den. Å kreve at man skal oppgi KI som kilde kan også
virke preventivt på juks, men vi skal heller ikke legge til grunn at alle studenter ønsker å
jukse, eller at det er umulig å avsløre bruk av KI.

87 2023 Møtekritikk D
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Sen innkalling.

Møtet avsluttet 18:18


